



Republic of the Philippines
Philippine Consulate General in Hong Kong
Migrant Workers Office



CERTIFICATE OF ACCREDITATION *(TRANSFER)*

This is to certify that:

HOLY EMPLOYMENT CENTRE LIMITED

Room D, 5th floor, Tak Lee Commercial Building, 113-117 Wan Chai Road, Wan Chai, Hong Kong

has satisfactorily complied with the accreditation requirements of the Department.

In view thereof, the above principal may undertake the recruitment, hiring and employment of Filipino Workers through:

JAMES INTERNATIONAL PLACEMENT SERVICES

Subject to continuing conformity with the Department's rules and regulations on overseas employment and related issuances.

This accreditation shall be valid until **06 November 2027** unless sooner revoked or cancelled by the Department.

Issued this **07 November 2023** in Hong Kong.




MELCHOR B. DIZON
LABOR ATTACHE II

Control No.: MWOHK-2023-227



CONSULATE GENERAL OF THE REPUBLIC OF INDONESIA
HONG KONG SAR

Business Accreditation Certificate

Renewal

No : 99984.193.VII.2024

This is to certify that

KEEN MANAGEMENT COMPANY LIMITED

Licensed Person : KEEN MANAGEMENT COMPANY LIMITED

Address : Room D, 5/F, Tak Lee Commercial Building, 113-117 Wan Chai
Road, Wan Chai, Hong Kong

Business Registration Certificate :
Number 32522185-000-04-24-5

Email : keenmail.keen@gmail.com

Fax : 36194491

Employment Agency License :
Number 73086

Telephone : 35007888

as an accredited employment agency in the Consulate General of the Republic of Indonesia in Hong Kong SAR for the placement of Indonesian Migrant Workers in Hong Kong SAR pursuant to the regulations of the Republic of Indonesia.

This accreditation is valid until **01 July 2025**

YUL EDISON, Consul-General 

Date of issue: 01 July 2024



EMPLOYMENT ORDINANCE

《僱傭條例》

(Chapter 57)

(香港法例第57章)

Section 52

第52條

LICENCE TO OPERATE AN EMPLOYMENT AGENCY

職業介紹所牌照



1. ~~Mr./Miss/Mrs.~~ HOLY EMPLOYMENT CENTRE LIMITED Chinese characters
現發本牌照給 先生／女士
(if applicable) 浩力僱傭中心有限公司 is hereby licensed to operate an employment agency
(英文姓名： HOLY EMPLOYMENT CENTRE LIMITED)，以便經辦一間
known as
名為
Chinese characters (if applicable) 浩力僱傭中心有限公司
(英文名稱：) 的職業介紹所，
at Room D, 5th floor, Tak Lee Commercial Building, 113-117 Wan Chai Road,
其營業地址為： Wan Chai, Hong Kong.

2. This licence is issued subject to the provisions of the Employment Ordinance (Chapter 57) and all regulations
本牌照的發給，須受《僱傭條例》(香港法例第 57 章)及所有根據該條例訂立的
made thereunder.
規例限制。

3. This licence is valid for a period of twelve months after the date of issue hereof and shall expire on
本牌照由簽發日期起 12 個月內有效，並於
the 30th day of August 2025 .
20 年 月 日期滿。

YIM Chun-kwok

for Commissioner for Labour

勞工處處長

Date of Issue 31st August 2024

簽發日期：

Note: This licence must be displayed at all times in a conspicuous position at the place of business specified in
附註：本牌照必須在所有時間展示於本牌照第 1 段所述營業地址的顯眼處。
paragraph 1 of this licence. Where the licence authorizes the employment agency to carry on business at
凡獲本牌照授權在超過一處經營職業介紹所，持牌人必須為每間增設
more than one location the licensee must obtain a duplicate licence for each additional location and display
的職業介紹所領取牌照複本，並將牌照複本在所有時間展示在增設地
it there in the same manner.
點的顯眼處。

EMPLOYMENT ORDINANCE

《僱傭條例》

(Chapter 57)

(香港法例第57章)

Section 52

第52條

LICENCE TO OPERATE AN EMPLOYMENT AGENCY

職業介紹所牌照



1. Mr./Miss/Mrs. KEEN MANAGEMENT COMPANY LIMITED Chinese characters
現發本牌照給 先生/女士
(if applicable) 一樂管理有限公司 is hereby licensed to operate an employment agency
(英文姓名: KEEN MANAGEMENT COMPANY LIMITED), 以便經辦一間
known as
名為
Chinese characters (if applicable) 一樂管理有限公司
(英文名稱:) 的職業介紹所,
at Room D, 5th floor, Tak Lee Commercial Building, 113-117 Wan Chai Road,
其營業地址為:
Wan Chai, Hong Kong.

2. This licence is issued subject to the provisions of the Employment Ordinance (Chapter 57) and all regulations
本牌照的發給, 須受《僱傭條例》(香港法例第 57 章) 及所有根據該條例訂立的
made thereunder.
規例限制。

3. This licence is valid for a period of twelve months after the date of issue hereof and shall expire on
本牌照由簽發日期起 12 個月內有效, 並於
the 8th day of October 2025.
20 年 月 日期滿。

YIM Chun-kwok

for Commissioner for Labour
勞工處處長

Date of Issue 9th October 2024

簽發日期:

Note: This licence must be displayed at all times in a conspicuous position at the place of business specified in
附註: 本牌照必須在所有時間展示於本牌照第 1 段所述營業地址的顯眼處。
paragraph 1 of this licence. Where the licence authorizes the employment agency to carry on business at
凡獲本牌照授權在超過一處經營職業介紹所, 持牌人必須為每間增設
more than one location the licensee must obtain a duplicate licence for each additional location and display
的職業介紹所領取牌照複本, 並將牌照複本在所有時間展示在增設地
it there in the same manner.
點的顯眼處。

75387

Licence No.
牌照號碼

EMPLOYMENT ORDINANCE

《僱傭條例》

(Chapter 57)

(香港法例第57章)

Section 52

第52條

LICENCE TO OPERATE AN EMPLOYMENT AGENCY

職業介紹所牌照

1. Mr./Miss/Mrs. Chinese characters
現發本牌照給 小傭雲(國際)有限公司 先生/女士
(if applicable) is hereby licensed to operate an employment agency
(英文姓名: HELPERS CLOUD (INTERNATIONAL) LIMITED), 以便經辦一間
known as
名為 小傭雲(國際)有限公司
Chinese characters (if applicable)
(英文名稱: Flat D, 5th floor, Tak Lee Commercial Building,) 的職業介紹所,
at
其營業地址為: 113-117 Wan Chai Road, Wanchai, Hong Kong.

2. This licence is issued subject to the provisions of the Employment Ordinance (Chapter 57) and all regulations made thereunder.
本牌照的發給, 須受《僱傭條例》(香港法例第57章) 及所有根據該條例訂立的規例限制。

3. This licence is valid for a period of twelve months after the date of issue hereof and shall expire on the 26th day of May 2025.
本牌照由簽發日期起 12 個月內有效, 並於 20 年 月 日期滿。

YIM Chun-kwok

for Commissioner for Labour
勞工處處長

27th May 2024

Date of Issue

簽發日期:

Note: This licence must be displayed at all times in a conspicuous position at the place of business specified in paragraph 1 of this licence. Where the licence authorizes the employment agency to carry on business at more than one location the licensee must obtain a duplicate licence for each additional location and display it there in the same manner.
附註: 本牌照必須在所有時間展示於本牌照第1段所述營業地址的顯眼處。凡獲本牌照授權在超過一處經營職業介紹所, 持牌人必須為每間增設的職業介紹所領取牌照複本, 並將牌照複本在所有時間展示在增設地點的顯眼處。